
 

 

Geachte heer, mevrouw,  

 

 

Hierbij doen wij u onze beantwoording toekomen van de vragen ex art. 38 

RvO van de heer T. van Kesteren van de fractie van de Partij Voor de 

Vrijheid over de intocht van Sinterklaas en Zwarte Piet. De vragen treft u als 

bijlagen aan. 

 

Onlangs werd de inwoners van de gemeente Groningen door het College van 

B&W in de media meegedeeld dat de traditionele Zwarte Piet binnen enkele 

jaren niet meer te zien is bij de jaarlijkse Sinterklaas-intocht in Groningen. 

De Kinderombudsman en de PvdD vinden dat Zwarte Piet moet verdwijnen 

en het College van B&W van Groningen gaat daar blijkbaar in mee. Daar 

bovenop krijgen de raadsleden nog een brief van een activist tegen Zwarte 

Piet, waarin deze eist dat in 2021 geen enkele Zwarte Piet meer zal worden 

getolereerd tijdens de intocht van Sinterklaas. 

 

Dit roept bij ons de volgende vragen op: 

 

1. Waarom bemoeit de politiek zich met een traditioneel kinderfeest, 

waarbij de meest aansprekende figuur en kindervriend Zwarte Piet in 

de ban wordt gedaan? 

 

Het thema zwarte piet leidt inmiddels ook in onze gemeente tot 

meningsverschillen die zich uiten in demonstraties. Ook voor de 

komende intocht van Sinterklaas zijn al demonstraties aangekondigd. 

Het is dus ook in onze gemeente een gevoelig maatschappelijk thema. 

Daarom hebben wij onze opvatting daarover gegeven. 
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2. Waarom laat het College van B&W zich leiden door een kleine groep 

gepolitiseerde beroepsactivisten, die op bespottelijke wijze Zwarte 

Piet in een negatief daglicht plaatsen door het kinderfeest te framen 

als zijnde racistisch. 

 

Het college heeft een richting aangeven die zowel recht doet aan het 

karakter van het kinderfeest als aan de veranderende opvattingen in de 

samenleving. 

 

3. Een meerderheid van de inwoners van Groningen vindt dat Zwarte 

Piet moet blijven. Is het College van B&W bereid om deze vraag via 

een referendum aan de inwoners van Groningen voor te leggen? En 

zo nee. Waarom niet? 

 

De figuur van zwarte piet als onderdeel van het sinterklaasfeest is al 

geruime tijd aan verandering onderhevig, onder meer tot uitdrukking 

gebracht in het landelijke sinterklaasjournaal. Een Gronings 

referendum over dit onderwerp vinden wij daarom niet zinvol en 

brengt het risico van verharding van het debat met zich mee hetgeen 

wij ongewenst vinden, omdat sinterklaas bovenal een kinderfeest is. 

 

Wij vertrouwen er op uw vragen hiermee voldoende te hebben beantwoord. 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

 

 

de burgemeester,    de secretaris, 

Peter den Oudsten     Diana Starmans 

 

 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 

 


